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هنوز رضایتنامه  نگرفته ام

جودکی: ناراحتم 
اما روزی دوباره به 

پرسپولیس برمی گردم

علــی جودکــی بازیکن خــرم آبادی 
پرســپولیس در آســتانه جدایــی 
از تیــم  قــرار دارد و به دلیــل 
اینکــه ســنش بــه بــالای ســن 23 
سالگی رســیده به ناچار از لیست 
پرســپولیس خــارج شــده اســت. 
جودکــی بــا تأییــد مطلــب فــوق به 
ایران ورزشــی گفت: من همیشــه 
پرســپولیس را دوســت داشــته 
و دارم بــه همیــن دلیــل ناراحتــم 
کــه بایــد پرســپولیس را تــرک کنم 
امــا شــرایط بــه گونــه ای شــد کــه 
به دلیــل اینکــه 23 ســال را رد 
کردم از لیســت نامم خارج شــد و 
باید رضایتنامه ام را از پرسپولیس 
بگیــرم. در ایــن رابطــه دنبــال 
پیوســتن بــه تیــم پــارس جنوبــی 
جــم بــودم اما در نهایت با این تیم 

بــه توافــق نرســیدم.
بازیکن ســابق پرسپولیس گفت: 
پرســپولیس را بــا همــه وجــود 
دوســت دارم و حتمــاً دوباره روزی 
به پرســپولیس باز خواهم گشــت 
چــون ایــن تیــم و هوادارانــش را 
از صمیــم قلــب دوســت دارم. در 
ایــن تیــم بــازی چندانــی بــه مــن 
نرســید به همین دلیل نتوانســتم 
توانایــی خــودم را نشــان دهــم اما 
تــاش می کنــم بــا شــرایط بهتر به 
پرســپولیس برگــردم و بتوانــم بــا 
تمــام وجــود روزی در خدمت تیم 

محبوبــم قــرار بگیــرم.
جودکــی تأکیــد کــرد: بــا نظــر 
ســرمربی تیــم، مــن، شــیخ، پریــرا 
و کمــال در لیســت خروجــی قــرار 
گرفتیــم. فرصــت و بهــای لازم بــه 
مــن داده نشــد امــا بــه هــر حــال 
شــرایط ایــن گونه پیــش آمد و من 
تــاش می کنــم تــا روزی دوبــاره 
بــه پرســپولیس برگــردم. مــن این 
ادعــا را نــدارم کــه بایــد فیکس در 
پرســپولیس بــازی می کــردم امــا 
فکــر می کنــم در حــد چنــد دقیقه 
بــازی در پرســپولیس به عنــوان 
بازیکــن جایگزیــن بــودم. توانایی 
بازی در دفاع چپ و هافبک چپ 
و وینگــر را دارم و در ایــن پســت ها 
می توانــم بازی کنم. محمد عمری 
دو ســال پیــش بــا ده دقیقــه بازی 
مقابــل فجــر خودش را نشــان داد 
و به تیم بزرگسال رسید به همین 
دلیــل معتقــدم اگــر آن فرصت به 
مــن و امثــال مــن داده می شــد 
من هم می توانســتم حــالا در تیم 

بزرگســال جایــی داشــته باشــم.
بازیکن جوان ســابق پرســپولیس 
کــه دو ســال در تیــم امید هــای 
عقاب بود و یک سال در امیدهای 
پرســپولیس بازی کــرد در رابطه با 
شــانس قهرمانــی پرســپولیس در 
آســیا بــا وجود بازیکنــان بزرگی که 
به تیم های عربستانی پیوسته اند 
خاطرنشــان ســاخت: بازیکنــان 
بزرگــی بــه تیم هــای عربســتانی 
پیوســته اند امــا بــه نظــرم بیشــتر 
آنهــا بازیکنانــی ســن و ســال دار 
بــه  ینکــه بیشــتر  ا یــا  هســتند 
خاطــر مســائل مالی بــه آن تیم ها 
پیوســته اند از ایــن رو نمی تواننــد 
مقابل پرسپولیس که بازیکنانش 
هــم بــه لحــاظ فنــی بالا هســتند و 
هــم عــرق و تعصــب خاصــی بــه 
تیــم و کشــور دارنــد دوام بیاورنــد. 
بــه همیــن دلیل مــن بــه قهرمانی 
پرســپولیس در آســیا خوشــبینم. 
آن دوره ای هم که ما مقابل الســد 
و الدحیل موفق شــدیم آن تیم ها 
بزرگانــی ماننــد ژاوی و بن عطیــه و 
گابــی را داشــتند بــه همیــن دلیل 
فکــر نمی کنــم تیم هــای عربــی 
فعلی و ستاره هایشــان از تیم های 
قبلــی کــه آنهــا را شکســت دادیــم 
قوی تــر باشــند بــه همیــن دلیل با 
توجه به قدرتی که در پرسپولیس 
می بینــم تیم فعلی پرســپولیس را 

قوی تــر از آنهــا می دانــم.
 

 zنقل قول

حسین خبیری

تکذیب بستن نقل و انتقالات پرسپولیس

باشــگاه طی روزهای گذشــته در این خصوص بیانیه ای را منتشــر کرد. همه مدیران 
پرسپولیس در این برهه نیازهای تیم را براساس اعلام و درخواست یحیی گل محمدی 
برآورده می کند. همه ما برای پرسپولیس وظیفه مان را انجام می دهیم. این مسأله 
که جلوی نقل و انتقالات پرسپولیس را گرفته اند اصلاً درست نیست. تمام مصوبات 
هیأت مدیره در راســتای حمایت از پرســپولیس و سرمربی اش است. همه مدیران 

باشگاه پشت یحیی گل محمدی هستند و از او و خواسته هایش حمایت می کنند.
 

ابراهیم اسدی:

پریرا فقط متولد برزیل بود

ــم  ــه تی ــی ب ــان خارجــی باکیفیت ــم بازیکن همــه مــا پرسپولیســی ها انتظــار داری
پرســپولیس اضافه شــوند. لئاندرو پریرا و بازیکنانی از این دســت کارایی لازم 
ــد برزیل بود و  ــی اســت. او فقــط متول ــد و او نشــان داد بازیکــن بی کیفیت را ندارن
فوتبالــش از لیــگ یــک ایران هــم پایین تر بود. باید مهاجمــی را جذب کنیم که 
ــه اینکــه در نیم فصل فقط یــک گل بزند. با  ــد ن ــی گل بزن ــر مهاجــم داخل دو براب

توجه به قهرمانی پرسپولیس در فصل گذشته انتظارات از این تیم بالاست.
 

حمید درخشان:

خرید خوب دقت می خواهد

لوکادیا زمانی که به پرســپولیس پیوســت و جا افتاد، طوری عمل کرد که تا چند 
هفته پس از جدایی  اش هم کســی به او نمی رســید. در واقع وقتی دقت کنیم، 
می توانیم خرید خوبی داشته باشیم اما متأسفانه ما زمان را از دست می دهیم 
و در پایان زمانی که در آستانه آغاز مسابقات هستیم و تنها بازیکنان مازاد باقی 
مانده اند، با عجله دست به جذب بازیکن می زنیم. پرسپولیس باید هر چه زودتر 

بررسی و ارزیابی  کند و دو فوروارد خوب بخرد تا حدودی تیمش تکمیل شود.

آنها در اوایل بازی 
روی دروازه ما فشار 
آوردند اما ما خیلی 
خوب حملات تیم 
تاج آن زمان را خنثی 
کردیم و بعد هم 
با حملات زیاد و با 
برنامه تیم تاج را به 
زانو درآوردیم. البته 
مثلاً روی گل اول ما 
دروازه بان آنها خروج 
اشتباهی داشت 
و توپ از دستش 
افتاد تا بازیکن ما آن 
اشتباه را تبدیل به 
گل اول ما کند. در آن 
بازی شش تایی ها، 
روز، روز پرسپولیس 
بود و از طرفی با تمام 
احترامی که برای تیم 
تاج آن موقع قائل 
هستم ما تیم بهتری 
داشتیم

 در ابتدا دوست داریم برای 
مخاطبان ما کامل تر خودتان را 

معرفی کنید؟
مــن متولد بهمن 1321 در تبریز هســتم 
کــه از یــک ســالگی بــه تهــران آمدیــم. 
فوتبالــم را از راه آهــن شــروع کــردم و بعد 
بــه دیهیــم رفتــم و پس از آن به شــاهین 
پیوســتم. بعــد از آن بــه همــراه تمامــی 
بازیکنــان شــاهین در ســال 1350 بــه 
پرســپولیس آمدیم و این تیم را تشــکیل 
دادایم و از 17 سالگی فوتبالم را به شکل 
حرفــه ای شــروع و تا 1353 بــازی کردم و 
در ســال 1353 به قول معروف کفش ها 
را آویختم و از دنیای بازیگری خداحافطی 
کــردم امــا بعــد از آن مربــی تیــم امیــد 
پرســپولیس و مدتــی بعــد هم ســرمربی 
تیم پرسپولیس شدم و جوانترین مربی 
تاریخ پرسپولیس هستم که در سن 33 
ســالگی موفق شــدم تیم پرســپولیس را 
به عنوان قهرمانی برســانم. من در ســال 
1350 و 1351 کاپیتــان پرســپولیس هــم 
بــودم و بعــد از آن در اردیبهشــت ســال 
1354 ســرمربی پرســپولیس شــدم و 
کار را از راجــرز تحویــل گرفتــم. به عنــوان 
سرمربی این تیم را همان سال به عنوان 

قهرمانی رســاندم تــا اولین مربــی ایرانی 
باشــم کــه در ســن 33 ســالگی بــا یــک 
تیــم لیگــی به عنــوان قهرمانی می رســد. 
در تیــم ملــی هــم بــازی کــردم و ســابقه 
مربیگــری دارم و از طرفــی بازیکــن تیــم 

ملــی هم بــودم.
 در دربی معروف شش تایی ها 

حضور داشتید اما چرا بازی 
نکردید؟

بلــه در آن دربی تاریخی حضور داشــتم. 
دربــی کــه واقعــاً پرســپولیس بهتریــن 
نتیجــه تاریــخ خــودش را مقابــل رقیــب 
دیرینــه رقــم زد و نتیجــه ای مانــدگار 
را کســب کــرد. بــازی کــه مــا واقعــاً از 
اســتقال بهتــر بودیــم البتــه تیــم رقیب 
هــم بازیکنانــش بــا همــه وجــود مقابــل 
مــا بــازی کردنــد امــا در روزی کــه ما عالی 
بودیــم شــاید بازیکنــان آن تیــم خیلــی 
شرایط خوبی نداشتند و چند بازیکنش 
هــم کمی اشــتباه داشــتند کــه در تحقق 
آن نتیجه پرگل خیلی تأثیر داشت. البته 
من در آن بازی روی نیمکت بودم و چون 
مســیح نیا بازیکن جوان مــان از من بهتر 
بــود بــه راجــرز گفتــم کــه ایشــان بهتــر از 
مــن هســتند و مســیح نیا در کنــار جعفر 
کاشــانی در دفــاع میانی ما بــازی کردند.

 دقیقاً حسن روش هم یک بار 
در صحبتشان این موضوع را 

تأیید کردند و گفتند که در ابتدا 

تیم تاج دو سه فرصت خوب 
داشته که از آنها به گل نرسید اما 

بازیکنان پرسپولیس از تمامی 
موقعیت هایشان استفاده کردند.

بله آقای روشن عین حقیقت را گفته اند 
چــون آنهــا در اوایــل بــازی روی دروازه مــا 
فشــار آوردند اما ما خیلی خوب حمات 
تیــم تــاج آن زمــان را خنثی کردیــم و بعد 
هــم بــا حمــات زیــاد و با برنامــه تیم تاج 
را بــه زانــو درآوردیــم. البته مثــاً روی گل 
اول مــا دروازه بــان آنهــا خروج اشــتباهی 
داشت و توپ از دستش افتاد تا بازیکن 
مــا آن اشــتباه را تبدیــل بــه گل اول مــا 
کنــد. در آن بــازی شــش تایی هــا، روز، 
روز پرســپولیس بــود و از طرفــی بــا تمــام 
احترامی که برای تیم تاج آن موقع قائل 
هستم ما تیم بهتری داشتیم و حق مان 
هــم بــرد با همان تعداد گل اختاف بود. 
در آن بازی مثاً مرحوم سلیمانی شوتی 
از راه سی متری را تبدیل به گل کردند که 
واقعاً اســتثنایی و به نوعی غیرقابل مهار 
بــود یا بازیکنانی ماننــد کانی و همایون 
بهــزادی کــه هت تریــک کــرد در کنــار 
بقیــه بازیکنانمــان نمایشــی اســتثنایی 
داشــتند. همــه چیــز خیلــی طبیعــی بود 
و هیــچ چیــز غیرطبیعی هــم در آن دیدار 
وجــود نداشــت. داور رومانیایــی هم در 
آن دربــی معــروف قضاوت بســیار خوبی 
داشــت و هیچ اعتراضی از ســوی دو تیم 

به او نشــد.
 حسن روشن یک نکته دیگر را هم 

به من گفت که برایم جالب بود 
که بازیکنان پرسپولیس بعد از 

اینکه برنده شدند به دلیل ناراحتی 
بازیکنان استقلال کنار آنها روی 

زمین نشستند تا با آنها به رختکن 
بروند.

بلــه حســن آقــا کامــاً درســت گفته انــد 
چــون بالاخــره درســت اســت کــه بــرد 
ارزش زیــادی دارد امــا در فوتبــال همــه 
چیــز بــه بــرد و باخــت خاصه نمی شــود 
و اخــاق و رفاقــت هــم در جــای خودش 
قــرار دارد و رقابــت فقــط بــه بــازی در 
مســتطیل ســبز باز می گردد. ما هم بعد 
از بــازی بعــد از اینکــه دیدیــم آنهــا خیلی 
ناراحتنــد کنارشــان نشســتیم و بعــد از 
اینکــه بازیکنــان رقیــب ناراحتی شــان 

کمتــر شــد بــا هــم بــه رختکــن رفتیــم.
 در خصوص پرسپولیس فعلی و 

سرمربی اش چه نظری دارید؟
تیم پرسپولیس فعلی از بازیکنان خوبی 
تشــکیل شــده و مربی خوبی دارد که باز 
هــم امیــدوارم ماننــد ســال قبــل بتوانــد 

قهرمانی ســه گانه اش را تکــرار کند.
 دوست نداشتید به جای فوتبال 

آن زمان الان بازی می کردید تا 
پول های میلیاردی بگیرید؟

مادیات الان مهم شده اما من از بازی در 

زمــان خــودم اصاً ناراحت نیســتم چون 
در فوتبــال آن زمــان بهترین هــا بودنــد 
و مــردم بــا عشــق و عاقــه بازیکنانشــان 
را دوســت داشــتند و مــا هــم به خاطــر 
آنهــا همــه کار می کردیــم و عشــق وصف 
ناشــدنی از بــازی و دوســتی و مــودت بــا 
هوادارانمــان داشــتیم و اصــاً پشــیمان 
نیســتم کــه در زمــان قدیــم بــازی کردم.

 زمان شما که پول و پاداش های 
آنچنانی مانند الان وجود نداشت؟

نــه زمــان مــا پولــی در فوتبال نبــود و من 
خودم هــم کارمند بازنشســته مخابرات 
هســتم و از ایــن طریــق امــرار معــاش 
می کنم. خدا را شــکر می کنم که محتاج 
کســی نیســتم امــا چــون بحــث پــاداش 
کردیــد مرحــوم عبــده مؤســس باشــگاه 
پرســپولیس در آن زمــان کــه خودشــان 
بودنــد بــرای ما هــر از گاهــی پاداش های 
خوبــی می دادند و می گفتند اگر در بازی 
مقابل آن تیم به برتری برسید 1000 دلار 
پــاداش می دهــم، دلاری کــه آن زمــان 7 
تومن ارزش داشــت البته این پاداش ها 

بــرای بعضــی از بازی هــای خــاص بود.
 بهترین دروازه بان تاریخ 

پرسپولیس و بهترین مهاجم 
تیمتان را چه بازیکنی می دانید؟

بــه نظــرم عابــد زاده بهتریــن دروازه بــان 
تاریخ پرسپولیس و همایون بهزادی هم 
بهترین مهاجم تاریخ پرسپولیس است.

بیوک وطنخواه: اولین مربی ایرانی هستم که در 33 سالگی پرسپولیس را قهرمان کردم

 به راجرز گفتم مسیح نیا بهتر از من است!
حسن روشن درست گفت، بعد از بازی کنار بازیکنان استقلال نشستیم

بیوک وطنخواه بازیکن و ســرمربی اســبق پرســپولیس که ســابقه قهرمان کردن پرســپولیس در کســوت مربیگری در ســال 1354 را دارد یکی از بزرگترین بازیکنان و پیشکســوتان 
تاریــخ باشــگاه پرســپولیس اســت کــه بــه نوعــی جوانتریــن ســرمربی تاریخ پرســپولیس نیز به حســاب می آید که در ســن 34 ســالگی موفق شــد پرســپولیس را به عنــوان قهرمانی 
برســاند. فــردی کــه در دربــی معــروف شــش تایی در ســال 1352 نیــز حضــور داشــت امــا در آن بــازی روی نیمکت نشســت و به جای او مســیح مســیح نیا مدافع جوان پرســپولیس 
بــازی کــرد. بیــوک وطنخــواه کــه فوتبالــش را از راه آهــن شــروع کــرد و ســپس بــه دیهیم و پس از آن به تیم شــاهین پیوســت پس از آن به همــراه تمامی بازیکنان وقت تیم شــاهین 
بــه پرســپولیس رفتنــد تــا در قامــت بازیکــن و مربــی در تیــم محبــوب پایتخت، قهرمانی ها و عناوین زیادی را کســب کند. پیشکســوتی که حتی ســابقه مربیگری در تیــم ملی را نیز 

در کارنامــه خــود دارد و به عنــوان دســتیار مهاجرانــی تیــم ملــی را همراهــی کــرد. به بهانه جویا شــدن از وضعیت این پیشکســوت پرافتخار گفت و گویی با ایشــان داشــتیم.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار
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